

РЕПАТРИАЦИЯ ПРИБЫЛИ ИНОСТРАННЫМИ ИНВЕСТОРАМИ И КОНТРАГЕНТАМИ

**ОПЛАТА КОНТРАКТА ИЗ УЗБЕКИСТАНА?!
ВАША КОМПАНИЯ СОБИРАЕТСЯ
ЗАКЛЮЧИТЬ МЕЖДУНАРОДНЫЙ
КОНТРАКТ КУПЛИ-ПРОДАЖИ ИЛИ
ПОСТАВКИ С РЕЗИДЕНТОМ УЗБЕКИСТАНА,
НО ВЫ ОПАСАЕТЕСЬ ЮРИДИЧЕСКИХ
РИСКОВ, СВЯЗАННЫХ
С ОСОБЕННОСТЯМИ ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВА
РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН?**

**МЫ ГОТОВЫ ОБЕСПЕЧИТЬ ЮРИДИЧЕСКОЕ
СОПРОВОЖДЕНИЕ ВАШЕГО КОНТРАКТА
В РЕСПУБЛИКЕ УЗБЕКИСТАН,
обеспечивая при этом:**

- предоставление объективной информации о законопослушности Вашего узбекского партнера по контракту;
- консультирование по вопросам валютного и банковского законодательства Республики Узбекистан;
- юридический контроль за осуществлением расчетов резидентами Республики Узбекистан с иностранным поставщиком;
- взыскание задолженности перед иностранным партнером в Республике Узбекистан;
- разработка платежных и финансово-расчетных схем с иностранным поставщиком с учетом особенностей законодательства Республики Узбекистан, регулирующего экспортно-импортные операции резидентов Узбекистана.





REPATRIATION OF PROFITS BY FOREIGN INVESTORS AND COUNTERPARTIES

**REPATRIATION OF PROFITS TO
FOREIGN INVESTORSEED
TO RECEIVE PAYMENTS FROM
UZBEKISTAN UNDER A CONTRACT?!
YOUR COMPANY IS GOING TO SIGN
AN INTERNATIONAL SALE OR
DELIVERY CONTRACT WITH
A RESIDENT OF UZBEKISTAN, BUT YOU
FEAR LEGAL RISKS ASSOCIATED
WITH THE PECULIARITIES
OF THE LEGISLATION OF
THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN?**

WE ARE READY TO PROVIDE LEGAL
SUPPORT FOR YOUR CONTRACT
IN THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN,
whereby we provide:

- objective information about law obedience data of your Uzbek partner to the contract;
- advice on foreign currency and bank legislation of the Republic of Uzbekistan;
- legal monitoring of the settlements to be effected by the resident of the Republic of Uzbekistan with a foreign supplier;
- recovery of debt payable to the foreign partner in the Republic of Uzbekistan
- development of payment and financial settlement schemes with a foreign supplier taking into account the features of the legislation of the Republic of Uzbekistan that govern export and import operations effected by the residents of Uzbekistan